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Skolebestyrelsesmøde – onsdag den 6. november – 17.30-20.00 

Evt. fraværende: Elevrådsrepæsentanter og Beth 

Dagsorden: 

Pkt. Anslået 

tid 

Indhold Rammer og indhold 

1. 17.30 Formalia 

- Underskrivelse af referat 

Referatet underskrives 

2. 17.32 Fast punkt: Meddelelser 

fra skolen: 

a)   

 

 

Orientering – korte opklarende spørgsmål 
 

-Ny børnehave åbner efter planen i starten af marts 

måned. 
-Cepos har offentliggjort nye tal for 
undervisningseffekten på skolerne baseret på 
sommerens karaktergennemsnit. Vi ligger rigtig godt 
med en score på 0,4. Dvs. over det forventede 
gennemsnit, når den socioøkonomiske faktor er 
indtænkt.  

-Nyansættelse af Kristian til skema med primært 
matematik i indskolingen. 
-Opsigelse fra vores skolesekretær Linda pr. 1/12.  
Der opslås stilling snarest. 
-Elevtal til kommende skolestartere viser, at vi lander 
på tre klasser i 2025. 

 

3. 17.45 Fast punkt:  

Elevrådet 

Udgår grundet manglende elevrådsrepræsentanter til 
mødet 

4. 18.00 Klasseomlægninger ml. 6. 

– 7. årg.  

Henvendelse fra forældre. 
Princip og henvendelse vedhæftet. 

 
Simon og Mette folder principper og baggrunden for 
klassedelingen ud. 
Drøftelse i SKB af forældrehenvendelse.  
Simon: Vi kan risikere, at vi alligevel må lave nye 
klasser, hvis der opstår et skævt elevtal i klasserne 
grundet antal til Langmarks idrætsklasser eller, hvis 

der trods pædagogiske indsatser er klasser med stor 
mistrivsel og negativ klassedynamik.  
Kristian: Vigtigt argument, at meget få elever i 
udskolingen flytter skole efter sammenlægningen.  
Anne foreslår, at de nye forældregrupper også tænkes 
ind i processen, således de hurtigt lærer hinanden at 
kende og letter det fremtidige samarbejde.  

Hafdis fortæller om gode erfaringer i fht. eget barn på 

anden skole. 
Signe pointerer vigtigheden af, at have øje for elever, 
som har svært ved forandringer/overgange. 
Der aftales et øget fokus på forældresamarbejdet i 
processen. 

 Dato: 28. oktober 2024  



 

  Side 2 

SKB/Ingrid udarbejder afslag på baggrund af 
ovenstående argumenter. 
Simon sender de gældende kriterier for klassedelingen 
til Ingrid. 
 

5. 18.30 Skærmforbrug på HØ Dataindsamling vedhæftet 
Der foretages nedslag i data i grupper, som herefter 
præsenteres for resten af bestyrelsen. 
Der er enighed om, at der skal udarbejdes en 
skærmpolitik for HØ.  

Forslag fra Simon om, at der på næste møde 
nedsættes et udvalg, men at politikken først 
udarbejdes på den anden side af juleferien.  

6. 19.50 Fast punkt: Hvad skal 

kommunikeres ud? 

Et svar på forældrehenvendelsen (Ingrid) 

7. 19.55 Fast punkt:  

Evt. 

Forslag om nyt fast punkt om mødeevaluering. Dette 
besluttes enstemmigt. 

 

 


